
Zápis z jednání Občanského sdružení 16. 05. 2024 

• uvítání 

• proběhlo přijímací řízení 

obor přihlášeni přijati převis poslední přijatý  

4 leté 245 90 45 134  
4 leté sport 75 28 18 46  

6 leté 84 30 53 31  
8 leté 110 30 51 43  

 

• hodnocení 3. čtvrtletí – 14 žáků z 22 tříd má problémy – řešíme je ve spolupráci: třídní 

učitel (a ostatní učitelé, kteří jej učí – Teams skupina) – výchovná poradkyně, školní 

psycholožka, zástupkyně ředitele školy – ředitel školy. Tři žáci – výraznější problémy. 

• změna v koncepci – v prvním ročníku 4–letého studia máme již 4 třídy (3 všeobecné a 1 

sportovní) – letos se opět podařilo nabrat 3 všeobecné 4-leté třídy 

• přijímacím řízení – přílišná byrokracie v průběhu řešení přijímacího řízení – systém DIPSY 

není spjat se systémem spisové služby 

• financování školství – peníze na nepedagogické pracovníky byly v únoru sníženy s platností 

od 1. ledna – došlo k propouštění nepedagogických pracovníků – místo 14 jich máme 12. 

Důsledek – snížení kvality v procesech podporujících výuku (úklid, údržba školy …) 

• co se daří: 

o Erasmus+ - máme certifikované středisko –  

o opět výměna s partnery z Německa (Geseke a Weissenhorn)  

o školní akademie (vybralo se cca 70 tisíc na dobročinnost) 

o školní parlament 

• zajímavé co proběhlo: 

o projektové dny 

o lyžařské kurzy 

o Inspiration day – den pro vyučující ANJ 

o krajská kola soutěží 

o jarní koncert HSGJ – vystupovali maturanti HV 

o žáci a učitelé školy si mohli objednat a koupit „školní mikinu“ 

o cesta do Bruselu (malá skupinka) 

o obojživelníci a plazi v krčku 

o výstava prací studentů v nemocnici Jihlava 

o jihlavský juniorský maraton 

o vystoupení DS spoušť – studenti i učitelé hrají divadlo 

o Štěpán Plass vyhrál celostátní kolo FO 

o Alžběta Kupcová postoupila do celostátního kola olympiády v ČJ 

o Šachový král Gymnázia Jihlava … 

 



• výrazné aktivity, které připravujeme: 

o maturita 

o job shadowing s Francií – téma sport 

o konzultace s francouzskou skupinou na téma Paměť národa, občanství 

o školní výlety 

• školní parlament: 

o Běh pro Paměť národa – v sobotu 18. 5. – jste zváni 

o hodnocení činnosti za celý rok 

o příprava na adaptační kurzy a začátek nového školního roku 

• opravy budov:  

o byla dokončena rekonstrukce vnitrobloku – okolí školy (34 mil Kč) 

o tvorba stavební dokumentace pro půdní vestavbu (budova A)před dokončením, 

v červenci startuje stavba 

o tvorba dokumentace pro regulaci topení a vzduchotechniky 

• Co nás v nejbližší době čeká: 

o konec školního roku 

▪ maturita – od pondělí 20. 5.  

▪ předání maturitních vysvědčení úterý 28. 5.  

▪ dokončení úvazků a příprava nového školního roku 

▪ uzavření klasifikace za 2. pololetí – pátek 21. 5. 2024 

▪ třídní akce (výlety) 25. – 27. 6. 

• různé: 

o hospodaření Občanského sdružení 

o škola dostala opět dotaci z MŠMT na provozní peníze, ale o cca 100 tisíc méně i když 

studentů přibývá  

• dotazy a připomínky: 

o Má právo vyučující NJ vyžadovat od žáků povinně studium a test NJD? 

o Je vhodná komunikace na Teams mezi žáky a učiteli školy? 

o Je možno vkládat do Teams úkoly v pátek odpoledne a vyžadovat splnění úkolu do 

nedělního večera? 

o Pokud se změní rozpis suplování ráno před začátkem výuky – mají žáci školy stres, že 

pokud nezachytí změnu, pak nebudou připraveni na hodinu. 

 

 

 

 

 

 

 

zapsal: Mgr. Pavel Suk ŘŠ 


